

Title (en)

Clothes drying rack

Title (de)

Wäschetrocknungsgestell

Title (fr)

Séchoir à linge

Publication

EP 0931871 A1 19990728 (DE)

Application

EP 99101156 A 19990121

Priority

DE 19802275 A 19980122

Abstract (en)

The joints comprise joint parts (20) equipped with plate-like shapes (16, 27). These joint parts (20) can be connected to parts of the main frame (21, 22). A set of second joint parts (31, 32, 33) is guided between the first parts (26, 27) - these second parts tilt round an upper joint axis (35). The leg (8) connected to the second set of joint parts (31, 32, 33) is connected to the first joint parts (26, 27) in such a way it tilts round a second joint axis (28). Leg 8 Joint parts 20 Main frame 21, 22 Plate-like shapes 16, 27 Second joint axis 28 Second set of joint parts 31, 32, 33

Abstract (de)

Wäschetrocknungsgestell mit einem Hauptrahmen, mit Standbeinen, die mit dem Hauptrahmen über Gelenke verbunden sind und mit gegebenenfalls Seitenrahmen, die über die gleichen Gelenke mit Hauptrahmen und Standbeinen verbunden sind, wobei Hauptrahmen und/oder Seitenrahmen Trocknungsstäbe oder Wäscheleinen für die Wäschetrocknung aufweisen. Die Gelenke umfassen erste Gelenkteile (20) mit etwa plattenförmigen Anformungen (26, 27), wobei diese ersten Gelenkteile (20) mit Teilen des Hauptrahmens (21, 22) verbindbar sind. Zwischen den ersten Gelenkteilen (26, 27) sind zweite Gelenkteile (31, 32, 33) um eine obere Gelenkachse (35) schwenkbar geführt, wobei das mit den zweiten Gelenkten (31, 32, 33) verbundene Standbein (8) um eine zweite Gelenkachse (28) schwenkbar mit den ersten Gelenkten (26, 27) verbunden ist. <IMAGE>

IPC 1-7

D06F 57/08

IPC 8 full level

D06F 57/08 (2006.01)

CPC (source: EP)

D06F 57/08 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] DE 2719771 A1 19771124 - STAR MAN METOD DIPLO ING
- [PX] DE 19635478 A1 19980305 - LOH KG HAILO WERK [DE]
- [A] WO 9103188 A1 19910321 - INNOVATIONS OF MIND & MATTER I [US]
- [A] EP 0274360 A1 19880713 - SIRO SPA [IT]
- [A] EP 0563026 A1 19930929 - DRAXLER GUNAR [AT]

Cited by

EP1467016A3; DE10333707B4; WO2005113882A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0931871 A1 19990728; EP 0931871 B1 20020925; AT E224971 T1 20021015; DE 19802275 A1 19990729; DE 19802275 C2 20031030; DE 59902810 D1 20021031

DOCDB simple family (application)

EP 99101156 A 19990121; AT 99101156 T 19990121; DE 19802275 A 19980122; DE 59902810 T 19990121